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مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان خبر داد:
 اختصاص حدود 4۸ میلیارد ریال اعتبار
 به پروژه های محله محور محمودآباد

اصفهان- مرادیان: مدیر منطقه ۱۲ شــهرداری 
اصفهان از اختصاص حدود ۴۸ میلیارد ریال اعتبار 

به پروژه های محله محور محمودآباد خبر داد.
علی اکبر رســالت با اعلام این خبــر گفت: محله 
محمودآباد با مساحتی حدود ۸۱ هکتار، جمعیتی 
حدود ۵۵۰۰ نفــر دارد و تراکم جمعیتی آن ۶۹ 

نفر در هکتار است.
او با بیان اینکه مسیر دسترسی محله محمودآباد 
به مرکز شــهر اصفهان طولانی اســت، ادامه داد: 
مجــاورت این محله با کارخانه های ســنگ بری و 
تبعات زیست محیطی و آلایندگی این کارخانه ها، 
مشکلاتی را برای ساکنان محله ایجاد کرده است.

مدیر منطقه ۱۲ شــهرداری اصفهان با بیان اینکه 
سرانه فضای سبز محله محمودآباد مناسب است، 
خاطرنشــان کرد: این محله به لحاظ برخورداری 
از مراکز ورزشــی نیز وضعیت مناسبی دارد اما به 
دلیل اینکه اکثر بافت محله محمودآباد روســتایی 
اســت، معابــر آن نیازمنــد روکش آســفالت و 

پیاده روسازی است.
او عــدم برخورداری این محله از انشــعاب گاز را 
از مشکلات آن دانســت و افزود: برای پروژه های 
محله محــور این محله، حــدود ۴۸ میلیارد ریال 
اعتبار در نظر گرفته شــده است که برخی از آنها 
شامل نوسازی و بازســازی جداول و پیاده روهای 
با هزینــه ۸.۵ میلیارد ریال، احداث شــبکه دفع 
آب های ســطحی معابر با هزینه ۵ میلیارد ریال، 
مســاعدت در تکمیل ذکرخانه با اعتبار 3 میلیارد 
ریال و ترمیم و روکش آسفالت معابر با اعتبار ۲۰ 

میلیارد ریال است.
او خاطرنشــان کــرد: پروژه بهســازی محدوده و 
اصــلاح پارک محمودآباد هم با اعتبار ۱۲ میلیارد 
ریالی شهرداری این منطقه توسط سازمان پارک ها 

و فضای سبز در حال بررسی است.

لطف الله شیبانی فرماندار شیراز:
 برای تامین رفاهی و حل مسائل 

خبرنگاران آماده ایم
 لطف الله شــیبانی فرماندار شهرســتان شیراز در 
اولین نشســت صمیمی خبری خــود با اصحاب 
رســانه از اولویت ها و دغدغه های حرفه ای خود 
گفت. لطف اله شــیبانی در اولین نشست خبری 
خود با اصحاب رســانه، ضمن گرامیداشــت یاد و 
خاطره شهید محمود صارمی، خبرنگار خبرگزاری 
جمهوری اسلامی و تبریک روز خبرنگار و تسلیت 
ایام ســوگواری حضرت امام حسین علیه السلام، 
تقوا را مهمترین اصل در هر جایگاهی برشــمرد و 
خبرنگاران را به رعایت تقوای حرفه ای دعوت کرد 
و در ادامه گفت :برای حل مســائل وتامین رفاهی 

خبرنگاران آمادگی کامل خود را اعلام میکنیم. 
 لطف الله شــیبانی ضمن تشــریح گســتردگی 
شهرستان شــیراز با در برگیری قریب ۵۰ درصد 
جمعیت و ۷۰ درصد مسائل و مشکلات استان، از 
کاهش اعتبارات تخصیص یافته به این شهرستان، 

نسبت به سال گذشته خبر داد. 
نماینــده عالی دولــت در شهرســتان، مهمترین 
دغدغه خود را موضوع اشــتغال و تلاش در جهت 
کاهش معضل بیکاری جوانان شهرستان بیان کرد 
و بر جذب سرمایه گذاری های بخش خصوصی به 

عنوان اولویت مهم کاری خود تاکید کرد. 
شــیبانی در ادامه به چالشها و مشکلات شهری و 
روســتایی شهرستان در زمینه آب شرب، فاضلاب 
شهری و روستایی، راهها، جاده، پروژه های بزرگ 
ناتمام همچون آزادراه شیراز -اصفهان، کمربندی 
جنوب شرقی شیراز، آزادراه و خط ریلی شیراز به 
بوشهر پرداخت و از آخرین اقدامات صورت گرفته 
در راســتای اجرای طرح نهضت ملی مســکن در 

شهرستان شیراز خبر داد. 
آسیب های اجتماعی و فرهنگی شهرستان از قبیل 
اعتیاد و معتادین متجاهر، کودکان کار و متکدیان 
خیابانــی، بدحجابی و بــی حجابی و موضوع مهم 
اتباع بیگانــه غیر مجاز و طرح هــا و برنامه های 
کوتاه مدت و بلندمدت حرکت در مســیر کاهش 
و برون رفت از این معضلات،  از دیگر دغدغه های 
فرماندار شهرستان شــیراز بود که در این نشست 

مطرح شد. 
رئیس شــورای اداری شهرستان شیراز در ادامه به 
پرسشهای مطرح شــده از سوی خبرنگاران حول 
موضوعات سازه های ناایمن، آمار خسارات ناشی از 
سیل، طرح تعیین تکلیف روستاهای واقع در حریم 
شــیراز، آبیاری مزارع با آب فاضلاب، استیضاح و 
استعفای شهردار شیراز، رشــد روز افزون حضور 
اتباع بیگانه در شــهرها و روستاهای حریم، امر به 

معروف و نهی از منکر و ... پاسخ داد. 
گفتنی اســت در پایان این مراســم و به مناسبت 
گرامیداشــت روز خبرنــگار، از اصحــاب رســانه 

شهرستان شیراز تجلیل شد.

خبر

آمادگی نسبی شهرستان بابل در مواجهه 
با بلایای طبیعی

فرماندار ویژه شهرستان بابل با اشاره به اینکه این 
شــهر آمادگی نسبی برای مقابله با بلایای طبیعی 
داد، اظهــار کرد: ۲۲۵ مورد تجهیزات مورد نیاز از 
سوی دستگاه های اجرایی و پیمانکاران آنها برای 
مواقع بحرانی آماده شده است و همه دستگاه های 
اجرایی، دهیاران، پیمانکاران، بخشداری ها و غیره 

در حالت آماده باش هستند. 
قاسم عزیززاده گرجی در گفت و گو با ایسنا اظهار 
کرد: جهــت مقابله و مدیریت بحــران، از طریق 
هماهنگی با دســتگاه های اجرایی و زیر مجموعه 
آنها، تجهیزات مورد نیاز شرایط بحرانی شناسایی 
شــده و در حالت آماده باش به هنگام وقوع حادثه 

هستند. 
فرماندار ویژه شهرســتان بابل با به اینکه در زمان 
اضطــراری اماکنی چون ســالن ورزشــی، زمین 
ورزشی، مســاجد و ســوله های بخش خصوصی 
در نظر گرفته شــده است، تصریح کرد: شهرستان 
بابل دو ســالن اختصاصی مدیریت بحران دارد که 
یکی از آنها در اختیار شــهرداری بابل بوده و برای 

حوادث غیر مترقبه در نظر گرفته شده است. 
عزیززاده گرجی ادامه داد: این در حالی اســت که 
میزان اختصاص اعتبار برای جبران خســارت تنها 
۱۶ میلیارد تومان بوده که نشــان می دهد باید به 
امر پیشگیری پیش از وقوع حوادث توجه بیشتری 

شود.
وی افزود: باید زیرســاختها طوری طراحی و اجرا 
شوند که در مواقع حساس و بحرانی سبب پایداری 
ملی و کمترین آسیب و تهدید شوند و عدم رعایت 
اصول ایمنی گاهی ســبب خسارت حداکثری در 
هنگام وقوع حادثه می شــود که باید به این مهم 

توجه شود. 
رئیس پدافند غیرعامل شهرستان بابل با اشاره به 
اینکه، با توجه به تجهیزات موجود، آمادگی نسبی 
بــرای مقابله با بحران داریم، اظهــار کرد: پدافند 
غیرعامل به کلیه اقدامات غیر مســلحانه ای گفته 
می شود که می تواند آسیب پذیری ها را کاهش، 
بازدارندگــی را تداوم و خدمت رســانی را افزایش 
داده و به عنوان اثر بخش ترین و پایدارترین روش 
دفاعی، بســترهای امنیت و پایداری ملی را فراهم 
کرده و در عرصه های مختلف سیاســی، اجتماعی، 
فرهنگی و اقتصادی نقش کلیدی را ایفا می کند. 

وی با اشــاره به اهمیت پدافند غیرعامل و الزامات 
دســتگاه های اجرایی در این بــاره تصریح کرد: 
آمادگی دســتگاه های اجرایی در شرایط بحرانی 
و تهدید، از الزامات پدافند غیرعامل اســت و اگر 
تمهیدات لازم اندیشیده شــود، می توان از میزان 
تخریب ها و آسیب های وارده کاسته و برای مقابله 

با آن بهترین تصمیم را اتخاذ کرد. 
فرمانــدار بابــل در پایــان به عمــده اقدامات در 
زمینه مدیریت بحران نیز اشــاره و خاطرنشــان 
کرد: مصونیت، هشــدار، آمــوزش های مقدماتی، 
پیشــگیری، آمادگی رویارویی با بحران و کاهش 
آســیب، بســیج نیروها و امکانات، کنترل بحران، 
استقرار نظم در جامعه، اســکان موقت، ارزیابی و 
بازنگری برنامه ها و برنامه ریزی، تحقیق و بررسی 

از عمده اقدامات مدیریت حین بحران هستند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان 
خبر داد:

افزایش ۳6۳ درصدی ترانزیت ورودی 
به گیلان

مدیرکل راهداری و حمــل و نقل جاده ای گیلان 
از افزایش 3۶3 درصدی ورودی ترانزیت به استان 
طی چهار ماه گذشــته خبر داد و گفت: طی این 
مدت ۱۸۶ هزار و ۵3۸ تن کالا از اســتان گیلان 

ترانزیت شده است.
فریبرز مرادی اظهار کرد: طی چهار ماهه نخســت 
امســال ۱۸۶ هزار و ۵3۸ تن کالا از استان گیلان 
ترانزیت شده که از این مقدار ۱۷۱ هزار و ۱۰ تن 
از مرز آســتارا و ۱۵ هــزار و ۴۵۰ تن از مرز انزلی 

بوده است.
وی با بیان اینکه طی چهار ماهه نخست امسال در 
مجموع رشــد 3۶3 درصدی در ترانزیت ورودی و 
۴۶ درصدی در ترانزیت خروجی را شــاهد بودیم، 
گفــت: در این مدت ۵۲ هــزار و ۱۷۵ تن کالا از 
مرز آســتارا وارد کشور گردیده که نسبت به مدت 
مشابه سال گذشــته 3۹ درصد رشد داشته است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
گیلان تصریح کرد: طی چهار ماهه نخست امسال 
همچنین بالغ بر 3۲۹ هزار تن کالا از این مرز صادر 
گردیده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱۵ 
درصد افزایش داشته است.مرادی، عمده کالاهای 
وارداتی از مرز آســتارا را طی مدت مذکور شامل 
انواع ارزن و کالاهای صادراتی را شامل میوه و تره 
بار عنوان کرد و یادآور شــد: طی این مدت ۱3۲ 
هزار و 3۲۲ تن کالای ترانزیتی از مرزهای استان 
وارد و ۷۶ هزار و ۷۶۰ تن کالا از استان خارج شده 
اســت.وی با اشــاره به میانگین تردد روزانه 3۱۱ 
دســتگاه کامیون از مرز آســتارا، اضافه کرد: طی 
همین مدت ۱۶ هزار و ۹۰3 دســتگاه کامیون به 
مرز آستارا وارد و ۲۱ هزار و ۶۷۰ دستگاه کامیون 
نیز از این مرز خارج شده است.مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای گیلان خاطرنشان کرد: طی 
چهار ماهه نخســت امسال با میانگین تردد روزانه 
۴۱۲ نفر مســافر حدود ۵۱ هزار و 3۸ نفر مسافر 
از مرز آســتارا تردد نموده اند که از این تعداد ۲۵ 
هزار و ۱۴۶ نفر مســافر وارد و ۲۵ هزار و ۸۹۲ نفر 

مسافر نیز خارج شده اند.

خبر

نماینــده مــردم شــیراز دربــاره برخی از 
مخالفت ها با پــروژه انتقــال آب از خلیج 
فارس به اســتان فارس گفــت: مجوزهای 
طــرح انتقــال آب گرفته شــده اما برخی 
نگاه هــای سیاســی و کوتاه چشــم دیدن 

کارهای بزرگ را ندارند. 
ابراهیــم عزیزی در نشســتی ۲ ســاعته با 
خبرنــگازان با تشــکر از تــلاش اصحاب 
رســانه برای انعکاس مراســم تشییع پیکر 
شــهید اســکندری و تبریک روز خبرنگار 
اظهارداشت: رســانه فرصتی برای انعکاس 
اخبار و عملکرد نظام اســلامی اســت اما 
نبایــد هیــچ گاه بلندگوی مدیران باشــد؛ 
اطلاع رســانی به موقع و صریح و شفاف از 
اصول حرفه ای است که باید اصحاب رسانه 
از آن بهره منــد باشــند و در ادامه راه باید 

همین اندیشه حاکم باشد.
وی بــا بیــان اینکه رســانه بهترین قدرت 
برای ارکان نظام اســلامی است، به عملکرد 
نمایندگان در مجلس اشاره کرد و گفت: دو 
شیوه در مجلس مرسوم است که نمایندگان 
در پیش می گیرنــد؛  قانونگذاری و نظارت 
اما مطالبات مردم نیز وجود داشــت که ما 
نمایندگان فارس بر این مورد ســوم تاکید 

داشتیم.
عزیزی بــا بیان اینکه اســتان فارس هنوز 
به جایگاه شایســته خودش نرسیده است، 
افزود: یکی از پروژه های بزرگ استان فارس 
انتقــال آب از خلیج فارس اســت که باید 
اتفاق بیفتد؛ شیراز قرار بوده چهارراه ریلی 
جنوب کشور باشــد، چرا باید این پروژه از 
دستور کار خارج شود؟ بلکه باید با جدیت 

دنبال شود.
نماینده مردم شــیراز و زرقان با بیان اینکه 
۷۵ درصــد از فرآورده های ســوختی ما به 
وســیله تانکرهــای پرخطر از اســتان های 
دیگر حمل می شــود، عنوان کرد: تنها ۲۵ 
درصد از پالایشــگاه شیراز تامین می شود و 
این اســتان هیچی خطی در زمینه انتقال 
فرآورده های نفتی و ســوختی ندارد؛ وقتی 
استانی هیچ امکانی در زمینه خطوط ریلی، 
آب، راه ندارد چگونه می تواند یک اســتان 

توسعه یافته باشد.
وی بــا بیان اینکه از ابتدای مجلس یازدهم 
تــلاش کردیم که بــه این امــور زیربنایی 
بپردازیــم، تصریــح کــرد: معتقدیــم به 
شایســتگی مردم استان فارس باید تصمیم 
بگیریم و در مراجع دولتی ظاهر شویم و با 
ارکان حکومت ارتباط برقرار کنیم؛ کارهای 
کوچــک جای خــود دارد اما شــان مردم 

فارس چگونه اســت از ابتدای مجلس خود 
را موظــف کردیم این مســیر را با قدرت و 

اقتدار دنبال کنیم.
عزیزی با اشــاره به اینکــه آزادراه اصفهان 
شــیراز باید حتما متصل به شــیراز بوشهر 
شود و محور شمال و جنوب داشته باشیم، 
گفت: اســتان فــارس بایــد در این محور 
دیده شــود البته برخی از پروژه ها زمانبر و 

پرهزینه است.
وی در ادامه با شــنیدن سوالات خبرنگاران 
به آنها پاســخ داد و افزود: با بســته شدن 
فضای نقد در اســتان مخالفــم باید امکان 
تبادل نظــر را فراهم کرد؛ روابط عمومی ها 
حق ندارند که بــرای خبرنگاران در زمینه 
نقد و اطلاع رسانی صادقانه محدودیت قرار 

دهند. 
هر کــس اعلام کنــد دســتگاهی امکان 
نقــد را گرفته به حکــم همان حق نظارتی 
نمایندگان پیگیری می کنم حتی اگر تا پای 
عزل پیش برود جلوی این کار ناشایســت 

گرفته شود..
نماینــده مــردم شــیراز و زرقان بــا بیان 
اینکــه شــیراز در زمینه هــای مختلــف 
دچــار عقب ماندگی اســت، افــزود: یکی 
کمربندی ها  شــیراز  ازعقب ماندگی هــای 
و ترافیــک آن اســت که بــه دلیل برخی 
ناهماهنگــی و نبود کمربندی های شــمال 

شرقی شمال غربی ایجاد شده است.

عزیزی بــا تاکید بر اینکــه باید پروژه های 
بزرگ هدفگذاری شود، گفت: کمربندی در 
شــرق شــیراز که از خرامه به دروازه قرآن 
متصل می شــود نیاز به یــک دور برگردان 
دارد و اگر همین الان افتتاح شــود تنگنای 

ترافیکی ایجاد خواهد شد.
وی با بیان اینکه در کمربندی شمال شرقی 
سهم شهرداری 3۰ درصد بوده که تا امروز 
این وظیفه را انجام نداده است، تاکید کرد: 

ترافیک با شعار و شعر حل نمی شود.
عزیزی درباره انتصابات در اســتان و نقش 
نمایندگان نیز گفت: انتصابات ســه دسته 
می شــود؛ گــروه اول نیروهایی کــه باید 
حمایت شوند اهل کار و عمل هستند؛ گروه 
دوم مدیرانی هســتند کــه از تجارب لازم 
برخوردار نیستند اما با پشتیبانی و حمایت 
با انگیزه  و ظرفیت علمی که دارند می توانند 
مناسب باشــند؛ باید از این دسته مراقبت 
کنیم چون بخشی از وظایف ما کادرسازی 
است و برکنار شدن مشکلی را حل نمی کند 
اما گروه ســوم نه توان دارنــد نه تجربه و 
ســزاوار نیستند و نباید اجازه داد که استان 

فارس جای مدیران کوچک باشد.
نماینده مردم شــیراز و زرقــان در مجلس 
تصریح کرد: مدیریت اســتان باید مدیران 
ضعیــف را ارزیابی کند و براســاس نتایج 
ارزیابــی تکلیف مدیران ضعیف مشــخص 
شــود؛ اســتان فارس ظرفیت هــای خوبی 

دارد و باید از ظرفیت های بومی در انتخاب 
مدیران کارآمد استفاده شود.. روی انتخابات 
مدیران اســتان حــرف دارم و انتقاد دارم؛ 

گروه سوم شایسته استان فارس نیست
وی درباره نقش و فعالیــت نمایندگان نیز 
گفت: در مجموعــه نمایندگان تمام تلاش 
این بوده که نهایت انســجام و هماهنگی را 
با هم داشــته باشــیم اما جنس نمایندگی 
بــا مدیریت اجرایی با هم متفاوت اســت و 
افتخارم نمایندگی مردم شیراز است و این 

افتخار را با هیچ چیزی عوض نمی کنم.
عزیزی با اشاره به رشد بودجه استان فارس 
از 3 هــزار میلیارد در ســال ۹۹ به ۸ هزار 
میلیارد در سال ۱۴۰۰ افزود: پروژه انتقال 
آب با بودجه دولت نیســت اما معتقدیم که 
از ظرفیت های دولت بــرای انجام کارهای 
بزرگ اســتان فارس اســتفاده شــود. باید 
برای پیشــرفت و توسعه اســتان از جذب 
ســرمایه گذار در داخل و خارج کشور بهره 

برد.
وی بــا بیــان اینکــه از نــوع برخــورد با 
برخورد  افزود:  دارم  انتقاد  ســرمایه گذاران 
چکشی با ســرمایه گذار کار درستی نیست 
مدیــران اجازه ندهند ســرمایه گذار فراری 
شــوند؛ چنین مدیرانی خواهان توســعه و 
پیشرفت اســتان نیستند اما در حال حاضر 
قــول دادند که حمایت از ســرمایه گذار در 

اولویت باشد. 

پشت پرده مخالفت ها با پروژه انتقال آب خلیج فارس به استان فارس 

پای  »دلال ها » و »مافیای آب« در میان است

مدیر عامل آبفای شیراز گفت: ۱۵۸ روستا که توزیع آب در 
آن ها به صورت تانکری بوده اســت به شیراز الحاق شده اند 
که در راستای توزیع عادلانه آب شرب سیستم آبرسانی ۴۰ 

روستا در دهه فجر به بهره برداری خواهد رسید. 
بهمن بهروزی گفت: شــیوه تامین آب در شــهر شیراز ۷۵ 
درصد آب زیر زمینی و چاه ها و ۲۵ درصد آب های سطحی 
است که با بهره برداری از خط دوم آبرسانی شیراز تا پایان 
امســال یا ابتدای ســال آینده که مجری آن ســازمان آب 
منطقه ای فارس اســت، سه هزار لیتر آب بر ثانیه وارد مدار 
خواهد شــد که ۲ هزار ۵۰۰ لیتر برای شــیراز و ۵۰۰ لیتر 
برای صدرا تامین خواهد شد و ۸۰ حلقه چاه از مدار خارج 
می شود که علاوه بر صرفه جویی در مصرف برق استفاده از 
آب های زیر زمیتی به ۵۵ درصد و آب های ســطحی به ۴۵ 

درصد خواهد رسید. 

او، پیرامون شبکه فاضلاب شهرک های تازه تاسیس اطراف 
شــیراز گفت: برای اتصال برخی شــهرک های مانند چنار 
راه دار و شهرک گل ها به شــبکه فاضلاب شهری به ۲۰۰ 
کیلومتر شــبکه فاضلاب نیاز است که با توجه به گزارش ها 
عمده آن انجام شده است، اما به دلیل محدودیت اعتبارات 
و افزایش قیمت ها نیاز به زمان وجود دارد، شــبکه فاضلاب 
شهرک هایی همچون مهدی آباد و آرین به زودی به مناقصه 

گذاشته می شود. 
بهروزی بــا بیان اینکه بــا افزایش یک درجــه دمای هوا 
بین۱۰ تا ۱۵ لیتر مصرف آب بیشــتر خواهدشــد، گفت: 
۷۰۰ کیلومتر شبکه پوســیده و مشکل دار در شهر شیراز 
وجود دارد و در طول دو ســالی که در آبفا خدمت می کنم 
ســالی یکصد کیلومتر اصلاح شبکه انجام شده است، چهار 
هــزار و ۵۰۰ کیلومتــر لوله گذاری در شــیراز و ۲ هزار و 

۷۰۰ کیلومتــر لوله گذاری در روســتا ها داریم که به ازای 
هر مشــترک در روستا ۴۰ تا ۴۵ متر و در شهر به ازای هر 

مشترک ۶ و نیم تا ۷ متر است. 
او پیرامون شــبکه فاضلاب شهر شــیراز عنوان کرد: دولت 

محدودیت تامین بودجه دارد .
بــه این دلیل قانون واگذاری و فروش پســاب ها را تصویب 
کرده اســت و در قانون بودجه ۱۴۰۱ باید به سرمایه گذار 
و متولی واگذار شــود، اکنون ۲ تصفیه خانه در شیراز و ۲ 
تصفیــه خانه در صدرا وجود دارد که ۴۴۰ هزار مشــترک 
یعنی یــک میلیون و ۲۰۰ هزار نفــر و در واقع ۵۰ درصد 

جمعیت را پوشش می دهد. 
مدیر عامل آبفا شیراز گفت: انشعاب غیر مجازی مربوط به 
آبفا شــیراز وجود ندارد و به برخی به عنوان سکونتگاه غیر 

رسمی مجوز انشعاب داده شده است.

مدیر عامل آبفای شیراز:

سیستم آبرسانی ۴۰ روستا در دهه فجر به بهره برداری خواهد رسید

 اصفهان - مرادیان: مدیر پشــتیبانی فروش و بازاریابی 
شــرکت فــولاد مبارکــه از رضایت منــدی ۸۵ درصدی 
خودروســازان و قطعه ســازان نســبت به محصولات فولاد 

مبارکه خبر داد.
مهــدی آقازینلــی مدیــر پشــتیبانی فــروش و بازاریابی 
شــرکت فولاد مبارکه در گفت وگو با خبرنگار ایراســین از 
رضایت مندی ۸۵ درصدی خودروســازان و قطعه ســازان 
نســبت به محصولات فولاد مبارکه خبــر داد و اظهار کرد: 
روند رضایتمندی خودروســازان و قطعه ســازان نسبت به 
محصــولات فولاد مبارکه از ســال ۱3۹۶ تا ۱۴۰۰ روندی 

صعودی بوده است.
وی در ادامه افزود: فولاد مبارکه تنها تولیدکننده ورق های 
خودرویی در کشــور اســت که از حدود ۱۵ سال گذشته 
تاکنون به عنوان یکی از تامین کنندگان اصلی خودروسازان 
کشور فعالیت داشته و توانسته در این مدت حجم عمده ای 

از نیاز آنان به ورق های فولادی را تولید و تامین کند.
مدیر پشتیبانی فروش و بازاریابی فولاد مبارکه خاطرنشان 
کــرد: فولاد مبارکه همواره از طریق تعامل با شــرکت های 
بزرگ خودروســازی کشــور، کیفیت محصــولات تولیدی 
خود را ارتقا داده و گریدهای جدید متناســب با درخواست 
شــرکت های خودروســاز و تکنولوژی خودروهای جدید را 

طراحی و تولید کرده است.
وی اذعان داشــت: روند طراحــی و تولید گریدهای جدید 
مورد نیاز خودروسازان در فولاد مبارکه همچنان ادامه دارد 
و این شــرکت برای تولید ورق های مــورد نیاز خودروهای 
جدیــد، برنامه ریزی ها و پیش بینی هــای لازم را انجام داده 

است.
آقازینلی تصریح کرد: طی سالیان گذشته، رضایت مشتریان 
خودروساز از کیفیت محصولات فولاد مبارکه افزایش یافته 

و ادعای این شــرکت ها بر کیفیت محصولات ما در ســال 
جاری به کمتر از ۰.۴ درصد محصولات تحویل شده رسیده 
که این امر نشان می دهد فولاد مبارکه توانسته محصولاتی 
با کیفیت برتر در ســال جاری به شرکت های خودروسازی 
ارائه دهد و مشــکلات فنی موجود در محصولات خود را به 

حداقل ممکن برساند.
وی بیان داشــت: با تدابیر اندیشیده  شده در فولاد مبارکه، 
امیدواریم در ادامه ســال جاری و همچنین در سال آینده، 
محصولاتی با کیفیت بالاتر در اختیار شرکت های خودروساز 

و سایر مشتریان قرار دهیم.
مدیر پشــتیبانی فروش و بازاریابی شــرکت فولاد مبارکه 
اضافــه کرد: فــولاد مبارکه بــه منظور تامیــن حداکثری 
نیاز شــرکت های خودروســاز و همچنین طراحی و تولید 
گریدهای جدید برای خودروهای آتی خودروسازان کشور، 
به دنبال توســعه خط نورد ســرد و ایجاد خط نورد گرم ۲ 
است که با راه اندازی این خطوط تولید، می تواند بالغ بر ۹۰ 
درصد نیاز شرکت های خودروســاز به ورق های فولادی را 
تامین کند و حتی با تامیــن ورق پایه تولیدکنندگان ورق 
گالوانیزه کشور و یا ایجاد خط تولید ورق گالوانیزه در فولاد 
مبارکه، ورق های پوشش دار و نمایان مورد نیاز شرکت های 

خودروساز را طراحی و تولید کند.

از سال ۱۳۹۶ تا ۱۴۰۰ صورت گرفت؛

روند صعودی رضایت مندی خودروسازان و قطعه سازان از محصولات فولاد مبارکه

سازمان آگهی ها
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